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Številka:   900-69/2021-4                                                 

Datum:    21. 12. 2021 

 

 

Z A P I S N I K 

 

31. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, 20. decembra 2021, ob 

15. uri v veliki dvorani Gasilskega doma PGD Ptuj, Natašina pot 1/a, Ptuj. 

 

Sejo je, na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta, sklicala in vodila Nuška Gajšek, 

županja Mestne občine Ptuj. 

 

Pred obravnavo gradiva je predsedujoča mestni svet seznanila, da se današnja seja slikovno snema. 

Posnetek seje si lahko ogledajo v okviru programske sheme PeTV. 

 

Skupaj prisotni svetniki: Dijana Alibabić, Andrej Čuš, mag. Darja Harb, Vladimir Koritnik, Marjan Kolarič, 

Nuša Vrabl Ferenčič, Andrej Vindiš, Andrej Lazar, mag. Mirjana Nenad, Luka Žižek, Boštjan Šeruga, mag. 

Sonja Purgaj, Matej Siebenreich, Sergeja Puppis Freebairn, Miha Požgai, Aleksander Voda, Metka Petek 

Uhan, Tatjana Vaupotič Zemljič, Rajko Fajt, Helena Neudauer, Milan Klemenc, Alen Iljevec, Janez 

Rožmarin, Marta Tušek, Mario Hlušička in Gorazd Orešek 

Kasnejši prihod na sejo je napovedal svetnik dr. Štefan Čelan. Opravičeno odsoten je bil dr. Bojan Pahor. 

 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: Alen Jevtović, direktor občinske uprave, mag. Zdenka Bezjak, 

namestnica direktorice Skupne občinske uprave občin v SP, Benjamin Panikvar, vodja Oddelka za javne 

finance, Andrej Trunk, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, Martin Kukovič, vodja Oddelka za 

pravne zadeve in ravnanje s stvarnim premoženjem, Matej Gajser, vodja Sekretariata za splošne zadeve, 

Denis Hrga, Sekretariat za splošne zadeve, Jure Meško, Sekretariat za splošne zadeve, Zdenka Ristič, 

Sekretariat za splošne zadeve, Stanka Krajnc Letonja, Kabinet župana, Matic Merc, Kabinet župana, mag. 

Janko Širec, direktor Komunalnega podjetja Ptuj d.d., mag. Jernej Šömen, Komunalno podjetje Ptuj d.d., 

mag. Alen Hodnik, direktor Javnih služb Ptuj, d.o.o. in Uroš Košir, Locus d.o.o. 

 

Na seji prisotni novinarji sredstev javnega obveščanja: Anemari Kekec, Hojka Berlič, Dženana Kmetec in 

Miha Masten.    

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabili za 31. sejo je županja predlagala 17 točk možnega dnevnega reda. Vabilo in pripadajoče gradivo 

je bilo v četrtek, 9. decembra 2021, objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne občine Ptuj, na 

naslovu www.ptuj.si in zavihku seje občinskega sveta za interne uporabnike. Gradivo za 17.a točko 

dnevnega reda (Dokončno poročilo Nadzornega odbora) je bilo objavljeno v petek, 10. decembra 2021. 

 

Predlog za SKRAJŠANI POSTOPEK v 3. točki dnevnega reda: 

Osnutek (predlog) Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Znanstveno-raziskovalne središče Bistra Ptuj – skrajšani postopek  
  

http://www.ptuj.si/
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Glede na to, da gre za manj zahtevno spremembo in dopolnitev odloka, je županja mestnemu svetu 
predlagala v obravnavo in sprejem odlok po skrajšanem postopku. 

 
Odbor za družbene dejavnosti je soglasno podprl predlog za sprejem odloka po skrajšanem postopku. 
 
Statutarno pravna komisija je ugotovila, da gre za manj zahtevno spremembo in dopolnitev obstoječega 

predpisa in da so v skladu s 93. členom Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, izpolnjeni pogoji 

za sprejem odloka po skrajšanem postopku.  

 

Ker ni bilo razprave o predlogu za obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku, jo je 

predsedujoča sklenila in dala predlog za skrajšani postopek na glasovanje. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 23 navzočih soglasno (ZA-23, PROTI-

0) sprejel predlog za sprejem odloka po skrajšanem postopku v 3. točki dnevnega reda. 

 

Ker ni bilo drugih predlogov za spremembe ali dopolnitve, z vabili predlaganega dnevnega reda, je 

predsedujoča za 31. redno sejo mestnega sveta predlagala v sprejem naslednji 

 

DNEVNI RED: 

1. Predlog zapisnika 30. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Center interesnih 

dejavnosti Ptuj 

3. Predlog Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Znanstveno-

raziskovalno središče Bistra Ptuj  

4. Osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Mestni občini 

Ptuj 

5. Predlog Sklepa o soglasju k spremembi cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb 

varstva okolja odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode ter storitev povezanih z 

nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami v Mestni 

občini Ptuj 

6. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke, ki je osnova za ugotovitev uporabne vrednosti poslovnih 

prostorov in garaž 

7. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun uporabnin in občinskih taks v Mestni občini Ptuj 

8. Predlog Sklepa o potrditvi Letnega programa dejavnosti gospodarskih javnih služb podjetja Javne 

službe Ptuj d.o.o. za leto 2022 

9. Predlog Sklepa o spremembah Sklepa o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Ptuj za šolsko 

leto 2021/22 

10. Predlog Sklepa o potrditvi Letnega programa športa v Mestni občini Ptuj za leto 2022 

11. Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o določitvi javne infrastrukture na področju 

kulture 

12. Predlog Sklepa o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah 

katastrska občina 400 Ptuj parceli 487/40 in 487/42 

13. Predlog Sklepa o dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 

2021 

14. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska občina 400 Ptuj parcela 1441/2 

15. Predlog Sklepa o prodaji deleža nepremičnin, Osojnikova cesta 9, Ptuj, katastrska občina 400 Ptuj, 

stavba 3154, posamezni deli 177, 198, 228 in 236 

16. Pobude in vprašanja  

17. Informacije:  

a) Dokončno poročilo Nadzornega odbora MOP o izvedbi nadzora Pregled poslovanja javnega zavoda 

Zavod za šport Ptuj 
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b) Poročilo o poslovanju in izvajanju posamezne gospodarske javne službe za obdobje januar – 

september 2021 

 

Ker ni bilo pripomb na predlagani dnevni red seje, je predsedujoča predlagala glasovanje o predlaganem 

dnevnem redu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0) sprejel predlagani dnevni red. 

 

1. Predloga zapisnika 30. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj  

 

Na predlog zapisnika 30. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj ni bilo pripomb, zato je 

predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 30. redne seje Mestnega sveta 

Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih z večino glasov (ZA-26, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep. 

 

2. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Center 

interesnih dejavnosti Ptuj 

 

Odbor za družbene dejavnosti je soglasno podprl predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o ustanovitvi javnega zavoda Center interesnih dejavnosti Ptuj. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog odloka, nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu odloka, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Center interesnih dejavnosti Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

3. Predlog Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Znanstveno-

raziskovalno središče Bistra Ptuj  

 

Odbor za družbene dejavnosti je soglasno podprl predlog Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o 

ustanovitvi javnega zavoda Znanstveno-raziskovalno središče Bistra Ptuj. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog odloka, nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu odloka, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka 

o ustanovitvi javnega zavoda Znanstveno-raziskovalno središče Bistra Ptuj, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-25, PROTI-

0, NI GLASOVAL-2) sprejel predlagani sklep. 

 

4. Osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Mestni 

občini Ptuj 
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Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za gospodarstvo ter Odbor za 

splošne zadeve in lokalno samoupravo so soglasno podprli osnutek odloka.  

 

Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo je podal še predlog dopolnitev osnutka Odloka o 

spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Mestni občini Ptuj, do katerih naj 

Občinska uprava Mestne občine Ptuj poda opredelitve in upošteva morebitne dopolnitve pri pripravi 

predloga odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je ocenila osnutek odloka kot primeren za nadaljnjo obravnavo na mestnem 

svetu. 

 

Ker ni bilo razprave o osnutku odloka, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Mestni občini Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

5. Predlog Sklepa o soglasju k spremembi cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih 

služb varstva okolja odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode ter storitev 

povezanih z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi 

napravami v Mestni občini Ptuj 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija, po seznanitvi s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Milan Klemenc je v razpravi povedal, da ga moti, da je v elaboratu nižanje cene omrežnine za 13,32 %, 

zaradi predvidevanj o dvigu stroškov dela pa se predlaga za 17,7 odstotka. Ker gre le za napovedi o 

povečanih stroških dela, meni, da bi bilo znižanje lahko bistveno višje. Ob odstotkhi pocenitve, v povezavo 

s količinami vode, ga zanima katere količine vode so v tem zajete, saj je količina vode, ki priteče na našo 

čistilno napravo in ki jo spuščajo veliki uporabniki, zelo velika.  

 

Mag. Janko Širec, direktor Komunalnega podjetja Ptuj je v odgovoru povedal, da se napoved dviga cen 

pri storitvah čiščenja nanaša predvsem na višjo ceno prevzema blata in visoke cene električne energije. 

Omrežnina pa se je znižala zaradi zastaranosti tehnične opreme. Položnica se kot taka, ne dviguje. V 

zvezi s stroški dela pove, da so plače njihovih zaposlenih pod povprečjem in meni, da stroške dela niso  

tisti, ki bi tako enormno vplivali na višino položnice. V zvezi s količinami vode na čistilni napravi je povedal, 

da je Perutnina Ptuj pričela z gradbenimi deli na svoji čistilni napravi, zato se nadejajo, da bo le-ta dana v 

uporabo v drugi polovici naslednjega leta in da bo svojo odpadno vodo tehnološko predčistila pred 

izpustom v našo čistilno napravo.   

 

Milan Klemenc je vprašal ali se bo, potem, ko bo imela Perutnina svojo čistilno napravo, ker bodo manjše 

količine, kaj nižalo ceno?  

 

Mag. Janko Širec pove, da se bodo naslednje leto, ko se bodo ponovno pripravljali elaborati, upoštevale 

tiste količine in faktor onesnaženja, ki bo prišel na čistilno napravo, čeprav projektanti iz Perutnine 

zagotavljajo, da bo voda iz njihove čistilne prišla s faktorjem 1 (enako kot so komunalne vode iz 

gospodinjstev).  
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Po zaključeni razpravi, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o soglasju k spremembi cen 

storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja odvajanja in čiščenja 

komunalne in padavinske odpadne vode ter storitev povezanih z nepretočnimi greznicami, 

obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami v Mestni občini Ptuj, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih z večino glasov (ZA-21, 

PROTI-2, NI GLASOVAL-4) sprejel predlagani sklep. 

 

6. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke, ki je osnova za ugotovitev uporabne vrednosti 

poslovnih prostorov in garaž 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance, Odbor za 

gospodarstvo ter Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo so soglasno podprli predlog 

sklepa. 

 

Hkrati je Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo predlagal, da se sklepu priloži 

dokumentacija Urada RS za makroekonomske analize in razvoj, iz katere je razvidna sprememba indeksa 

rasti življenjskih potrebščin. 

Občinska uprava je sledila predlogu Odbora in pripravila dodatno obrazložitev k Predlogu Sklepa in 

dodatno gradivo »UMAR – Indeks rasti življenjskih potrebščin«. Oba dokumenta sta bila 16. 12. 2021 

objavljena na spletni strani.  

 

Statutarno pravna komisija, po seznanitvi s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Milan Klemenc je v svoji razpravi povedal, da je UMAR v svojem gradivu res predvidel dvig stroškov, 

kljub temu pa meni, da je dvig cen prehiter. Dokler ne bo prišlo do dejanskega povečanja, meni da je 

nesmiselno, da ponovno obremenjujemo občane in občanke. Tudi za manjša podjetja je velikega pomena 

vsak prihranek, predvsem glede na nezavidljivo situacijo v gospodarstvu zaradi epidemije.  

 

Po zaključeni razpravi, ki jo je predsedujoča sklenila, je dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke, ki je 

osnova za ugotovitev uporabne vrednosti poslovnih prostorov in garaž, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih z večino glasov (ZA-22, 

PROTI-2, NI GLASOVAL-3) sprejel predlagani sklep. 

 

7. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun uporabnin in občinskih taks v Mestni 

občini Ptuj 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance, Odbor za 

gospodarstvo ter Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo so soglasno podprli predlog 

sklepa. 

 

Hkrati je Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo  predlagal, da se obrazložitev sklepa 

dopolni s formulami, ki so podlaga za obračun uporabnin in občinskih taks.  

Občinska uprava je sledila predlogu Odbora in pripravila Dodatno obrazložitev in gradivo »UMAR – 

Jesenska napoved gospodarskih gibanj 2021«. Oba dokumenta sta bila 16. 12. 2021 objavljena na spletni 

strani.  
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Statutarno pravna komisija, po seznanitvi s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za 

izračun uporabnin in občinskih taks v Mestni občini Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-25, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-3) sprejel predlagani sklep. 

 

8. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun uporabnin in občinskih taks v Mestni 

občini Ptuj 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija, po seznanitvi s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem.  

 

Andreja Lazarja je zanimalo ali je je v sklopu postavke Rekonstrukcija kurilnice Kvedrova 3 zajet tudi 

vročevod, ki bi prišel do Kvedrove ali gre le za rekonstrukcijo obstoječe kurilnice brez vročevoda? 

 

Mag. Alen Hodnik, direktor Javnih služb Ptuj je v odgovoru povedal, da gre za povezavo omrežja – 

tistega, ki je povezan že med bloki, z obstoječim omrežjem v Gregorčičevem drevoredu (odstranitev 

dosedanje kotlovnice, nato se poveže obstoječa mreža na že zgrajeno omrežje). 

 

Andreja Lazarja je še zanimalo, ali imajo Javne službe Ptuj z Ministrstvom za notranje zadeve podpisano 

kakšno pogodbo glede mrliških ogledov, ko gre za prevoze do patologije, saj prihaja na terenu do 

nejasnosti in težav pri logistiki, ker naj bi ob dogodkih, kjer je prisotna policija, bile Javne službe Ptuj tiste, 

ki opravljajo prevoze na patologijo UKC Maribor.  

 

Mag. Alen Hodnik je povedal, da navedeno službo izvajajo v skladu s koncesijsko pogodbo za izvajanje 

javnih gospodarskih služb in ni seznanjen s kakršnimikoli težavami na terenu. Iz področja MO Ptuj to 

izvajajo, za ostale občine pa gre za prakso iz preteklosti, v primerih ko Mir d.o.o. ne prevzame klica, to 

storijo na JSP. Pogodbe z ostalimi občinami in JSP niso sklenjene.  

 

Sergejo Puppis Freebairn je zanimalo, koliko je bilo v tem času izplačanih nadur zaposlenim in koliko je 

teh sodelavcev bilo? Saj se je pri večih zavodih pojavilo izplačevanje nadur, pri nekaterih tudi 

neupravičeno (Zavod za šport) in ali je to praksa pri vseh zavodih. Zato prosi, da se do naslednje seje 

pripravi poročilo. 

 

Mag. Alen Hodnik pove, da trenutno podatkov o izplačanih nadurah nima na razpolago. Praksa v JSP je, 

da se v osnovi nadure ne izplačujejo, le izjemoma takrat, ko zaposleni prekoračijo število nadur, ki jih ne 

bo mogoče v nekem razumnem času pokoristiti (ko gre za sezonski značaj dejavnosti – energetika, 

vzdrževanje cest in zelenic). V JSP se prvenstveno nadure koristijo, izjemoma se izplačujejo (preko 100 

nadur). 

 

Po zaključeni razpravi, ki jo je predsedujoča sklenila, je dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za 

izračun uporabnin in občinskih taks v Mestni občini Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 
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9. Predlog Sklepa o spremembah Sklepa o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Ptuj za 

šolsko leto 2021/22 

   
Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za finance sta soglasno podprla predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija, po seznanitvi s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem.  

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o spremembah Sklepa o soglasju 

k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Ptuj za šolsko leto 2021/22, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

10. Predlog Sklepa o potrditvi Letnega programa športa v Mestni občini Ptuj za leto 2022 
 
Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za finance sta soglasno podprla predlog sklepa. 

 
Statutarno pravna komisija, po seznanitvi s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem.  

 
Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Letnega programa 

športa v Mestni občini Ptuj za leto 2022, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 
11. Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o določitvi javne infrastrukture na 

področju kulture 

 
Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo je soglasno podprl predlog sklepa. 

 
Statutarno pravna komisija, po seznanitvi s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem.  

 
Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah 

Sklepa o določitvi javne infrastrukture na področju kulture, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 
12. Predlog Sklepa o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na 

nepremičninah katastrska občina 400 Ptuj parceli 487/40 in 487/42 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta soglasno 

podprla predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija, po seznanitvi s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem.  

 
Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 
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SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o pridobitvi statusa grajenega 

javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah katastrska občina 400 Ptuj parceli 487/40 in 

487/42, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih z večino glasov (ZA-26, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep. 

 

13. Predlog Sklepa o dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj 

za leto 2021 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta soglasno 

podprla predlog sklepa. 

 

Odbor za finance  je z večino glasov podprl predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija, po seznanitvi s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem.  

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o dopolnitvi Načrta ravnanja z 

nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 2021, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

14. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska občina 400 Ptuj parcela 1441/2 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta soglasno 

podprla predlog sklepa. 

 

Odbor za finance  je z večino glasov podprl predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija, po seznanitvi s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem.  

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska 

občina 400 Ptuj parcela 1441/2, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-27, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep. 

 

15. Predlog Sklepa o prodaji deleža nepremičnin, Osojnikova cesta 9, Ptuj, katastrska občina 400 

Ptuj, stavba 3154, posamezni deli 177, 198, 228 in 236 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija, po seznanitvi s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem.  

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 
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SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji deleža nepremičnin, 

Osojnikova cesta 9, Ptuj, katastrska občina 400 Ptuj, stavba 3154, posamezni deli 177, 198, 228 in 

236, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-27, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep. 

 

16. Pobude in vprašanja 

 

Marjan Bezjak, svetniška skupina Lista dr. Štefana Čelana je posredoval 

pobudo št. 1555/31: Postavitev enostranske varnostne ograje: Na cesti Grajena – Mestni Vrh (za 

kmetijsko zadrugo in igriščem OŠ Grajena) se naj postavi omenjena varnostna ograja. V klancu na 

tem ovinku se je zgodilo že precej nesreč, zadnja 23. 10. 2021. Predvsem ob slabših vremenskih 

pogojih, kot so mokro cestišče, led in sneg, je ta ovinek izredno nevaren. 

 

 Marjan Bezjak, svetniška skupina Lista dr. Štefana Čelana je posredoval 

pobudo št. 1556/31: Prevzem nalepk za embalažo z odpadnim oljem: Javne službe Ptuj na sedmih 

lokacijah zbirajo odpadno olje v zato namenjenih zabojnikih. Če se embalaža opremi z nalepko 

odjemnega mesta, je možno pridobiti dobropis, ki se obračuna na položnici za ravnanje z odpadki. 

Potrebno bi bilo poenostaviti prevzem teh nalepk (sedaj jih je možno dvigniti samo na blagajni JS 

Ptuj). Morda bi jih celo 1 – 2 letno poslali občanom. Mogoče bi na ta način zbrali večjo količino 

odpadnega olja.  

 

Marjan Bezjak, svetniška skupina Lista dr. Štefana Čelana je posredoval 

pobudo št. 1557/31: Odstranitev drevesa: V Mestnem Vrhu (v bližini hišne številke 9) je ovinek, kjer 

je cesta zelo ozka, z obeh strani pa je tudi dva metra visoka brežina. Tu raste drevo, ki predstavlja 

veliko oviro in nevarnost, predvsem za večja tovorna vozila in kmetijsko mehanizacijo. Zaradi 

večje varnosti se naj odstrani.  

 

Marjan Bezjak, svetniška skupina Lista dr. Štefana Čelana je posredoval 

pobudo št. 1558/31: Postavitev hitrostne ovire: V Mestnem Vrhu (kmetija Zorec) poteka cesta skozi 

dvorišče, tako da ločuje stanovanjski in kmetijske objekte. Cesta je na tem delu ravna, zato vozniki 

pospešujejo hitrost vožnje. Da bi zmanjšali možnost trka, se naj postavi obojestranska hitrostna 

ovira.  

 

Marjan Bezjak, svetniška skupina Lista dr. Štefana Čelana je posredoval 

pobudo št. 1559/31: V Krčevini pri Ptuju po parcelni št. 991/1 poteka občinska cesta, ki je skoraj 

neprevozna. Vodi do več kmetijskih zemljišč in gozda. Razen s traktorji dostop ni mogoč. Kak 

mesec nazaj so delavci Javnih služb položili kanalete, ki pa v takšnem stanju ceste nimajo pravega 

pomena. Cesta se naj uredi in nasuje gramoz.  

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala 

pobudo št. 1560/31: Drsališče na tržnici je živo za čas Božičnega in Novoletnega dogajanja, 

stojnice branjevk pa so prestavljene na Novi trg pred zaprti gostinski lokal Perutnine Ptuj, kar mi je 

všeč. Zato v imenu Stranke MO DeSUS Ptuj podajam naslednjo pobudo: 

1. Tržnica naj se preimenuje in preoblikuje v prireditveni prostor, ki ga Ptuj neobhodno 

potrebuje. 

2. Stojnice naj se prestavijo na Novi trg, tako kot so sedaj in kot so bile v času izgradnje 

tržnice. 

3. Na stojnice naj se dodajo fiksno pritrjeni zabojniki, ki bodo služili branjevkam kot shramba 

osebnih stvari v času, ko tržijo.  
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Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala 

vprašanje in pobudo št. 1561/31: Občani mesta Ptuj ugotavljajo in opozarjajo, da mesto ni 

očiščeno od odpadlega listja in vej z dreves, posledično se zamašijo ulični požiralniki, padavinska 

voda ne odteka, nastajajo velike luže, tako da je velikokrat onemogočen dostop do vhoda v objekt, 

kjer stanujejo.  

V imenu Stranke MO DeSUS Ptuj podajam naslednji vprašanji in pobudo : 

1. Kdo je direktno odgovoren za neočiščene cestne in ulične površine? 

2. Kdo je direktno odgovoren za neočiščene ulične požiralnike? 

3. Dajemo pobudo, da se upravljalec objektov, in predstavnika obeh koncesionarjev 

sestanejo, na to stanje opozorijo drug drugega, dorečejo bodoči način dela in od njih naj 

se zahteva, da se iz sredstev rezervnega sklada opravijo nujna vzdrževalna dela – čiščenja 

in odvoz listja iz površin ohišnice objektov, čiščenje in odvoz listja iz preostalih občinskih 

in cestnih površin in odtokov, pa je dolžan opraviti koncesionar v okviru sklenjene 

koncesijske pogodbe. 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala 

pobudo št. 1562/31: Zapadel je prvi sneg in nastal je cel kaos okrog čiščenja snega iz cest, ulic in 

pločnikov. Sicer skrbimo za varne poti, ampak v trenutku, ko zapade sneg, te iste poti postanejo 

nevarne, ker so neočiščene. Na to moram opozoriti, saj je upokojena gospa stanujoča na Rimski 

ploščadi na neočiščeni zmrzali padla in si zlomila roko. 

V imenu Stranke MO DeSUS Ptuj podajam naslednjo pobudo : 

Odgovorni zaposleni ljudje Upravljalca JS Ptuj d.o.o. naj sprotno preverjajo, ali so prometne 

površine in pešpoti očiščene, posute s peskom in soljo in varne za vožnjo in peš hojo. Preveč se 

zanašajo, da bo storitev opravljena kvalitetno s podizvajalci, ki ne prevzemajo nobene 

odgovornosti. Podizvajalci so navadno kmetje s traktorskim plugom. 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala 

pobudo št. 1563/31: Zadnji dogodki s prvim snegom so privedli do spoznanja, da je seznam 

pluženja cest in poti bil nazadnje noveliran pred 8. leti, kar je nedopustno. Neočiščen je ostal tudi 

Ptujski peš most, ker verjetno ni na seznamu za pluženje in čiščenje. 

Zato v imenu stranke MO  DeSUS  Ptuj zahtevam naslednje : 

Javno naj se objavi noveliran seznam pluženja cest, poti in pločnikov za področje kompletne MO 

Ptuj, ločeno po Četrtnih skupnostih z navedbo lastništva in podatkom, ali je cesta kategorizirana. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

pobudo št. 1564/31: V društvu Ptuj je naš menimo, da je mestna tržnica z drsališčem končno 

dobila vsebino, ki bi si jo želeli vse leto. Na njej je končno slišati otroški smeh, zaradi česar 

dajemo pobudo, da se čas obratovanja podaljša do konca zimskih šolskih počitnic, ki trajajo do 4. 

3. 2022 oziroma dokler bodo to dopuščali epidemiološki pogoji. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1565/31: Ponovno podajam pobudo, da se v križišču Raičeve ulice in Vičava postavi 

ogledalo, ki bo omogočilo varno vključevanje voznikov v promet. Ogledalo je bilo obljubljeno ob 

sanaciji ceste vendar ogledala do danes še ni. Prosim za informacijo kdaj bo ogledalo postavljeno. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1566/31: Ponovno podajam pobudo, da se v križišču Raičeve ulice, Trstenjakove ulice 

in Potrčeve ceste postavi ogledalo, ki bo pripomoglo k varni vožnji skozi križišče. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 
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pobudo št. 1567/31: Podajam pobudo, da se križišču Raičeve ulice in Vičava omogoči varno 

vključevanje voznikov v promet in uredi ustrezen in uporaben izvoz na Raičevo ulico, ki navkljub 

opozorilom v času gradnje ni bil izveden. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1568/31: Podaja pobudo, da se poda informacija kako dolgo veljajo garancijski roki za 

preplastitve in sanacije lokalnih cest in koliko je bilo vnovčenih garancij, ter iz katerih razlogov in v 

katerih primerih. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1569/31: Podajam pobudo, da se poda informacija glede kvalitete preplastitve in 

ureditve ceste na Vičavi od križišča z Raičevo ulico do trgovine v razdalji 520 metrov, ki je bila v 

fazi adaptacije od 6. 9. 2021 do 14. 10. 2021, ko je potekalo asfaltiranje ceste. Občani so z izvedbo 

del nezadovoljni in menijo, da je potrebno cesto in pločnike ter cestne priključke popraviti. Saj naj 

bi bila asfaltna površina položena nekvalitetno in se na nekaterih mestih lušči in odstopa od 

površine.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1570/31: Podajam pobudo, da se poda informacije na kak način se bo sanirala okvara 

vodovoda na Čufarjevi ulici kjer je bila cesta zgrajena na novo v začetku letošnjega leta kjer v fazi 

sanacije vodovod ni bil zamenjan sedaj pa je pričelo prihajati do okvar na kar je bila Mestna občina 

Ptuj opozorjena. Občani so upravičeno jezni, da se reže popolnoma nova asfaltna površina in ne 

dovolijo, da se asfalt pokrpa le na enem mestu in zahtevajo, da se preplasti površina, ki bo vrnila 

stanje in izgled cestišča v prvotno stanje.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1571/31: Podajam pobudo, da se pri vseh sanacijah cest in cestnega ustroja pristopi k 

sanaciji vodovodnih, plinskih, elektro, komunikacijskih, komunalnih za kar se naj zagotovijo 

ustrezna sredstva pred izvedbo del in planirajo v proračunih v prihodnjih letih. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1572/31: Občani Ulice Vide Alič so se obrnili name in želijo, da se postavi hitrostna 

ovira s katero bi omejili hitrost na ulici, saj je tam ogromno otrok prav tako pa tam poteka šolska 

pot, vozniki pa na žalost vozijo prehitro, kar je izjemno nevarno. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1573/31: Podajam pobudo, da se v sklopu sanacije Dravske ulice na delu mesta, kjer je 

stala stavba bivšega Koteksa, uredi avtobusno postajališče, ki bi omogočilo, da otroci varno 

stopijo iz avtobusa in varno prečkajo Dravsko ulico proti osnovni šoli Olge Meglič. Prav tako naj 

se prehod za pešce dvigne na podest in se nanj zariše prehod za pešce. S tem bodo vozniki 

primorani zmanjšati hitrost istočasno pa zagotovili varen prehod čez prehod za pešče. Zavedati se 

je potrebno, da gre za šolsko pot v neposredni bližini šole in je prisotnost najbolj ranljivih toliko 

večja.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1574/31: Podajam pobudo, da se poda informacija kdaj je realno pričakovati realizacijo 

predlogov iz participativnega proračuna.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1575/31: Ponovno podajam pobudo na pobudo št. 1351/30, da se prouči možnost 

organiziranja vrtca (v sklopu osnovne šole) na Grajeni. Iz odgovora izhaja, da ima Vrtec Ptuj 
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ustrezne kapacitete na Ptuju ne pa tudi izven samega mesta. Kot sem že v omenjeni pobudi 

pojasnil je Grajena eden od krajev, ki ima velik trend novogradenj in priseljevanja mladih družin, ki 

pa se bo v prihodnosti tudi nadaljeval, kar posledično pomeni več mladih družin in predšolskih 

otrok v Četrtni skupnosti Grajena. Podajam pobudo, da se opravi analiza oziroma pridobi podatek 

o številu otrok iz ČS Grajena in bližnjih občin, ki bi potencialno pomenile možnosti obiskovanja 

otrok kombiniranega oddelka na Grajeni. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1576/31: Ponovno podajam pobudo na pobudo št. 1350/30 saj odgovor, ki se nanaša na 

pridobitev informacij v kateri fazi je sanacija leve brežine reke Drave na Vičava oziroma, kdaj je 

pričakovati pričetek in konec del ter dinamika oz. plan kje se bo sanacija izvajala ni podal jasnega 

odgovora. Iz odgovora ni razvidno kdaj je pričakovati pričetek del, prav tako je v odgovoru 

zapisano kdo bo opravljal nadzor, ne pa tudi izvedbe in dinamike teh del. Kot je razbrati iz drugih 

virov bi naj dela izvajalo ptujsko podjetje VGP. Prosim za dopolnitev odgovora. Občane namreč 

skrbi, da bo ostalo pri obljubah in, da do realizacije ne bo prišlo oziroma bodo o tem seznanjeni 

šele takrat, ko se bodo dela pričela.  

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

vprašanje št. 1577/31: Kateri odseki cest so se popravili zaradi obnove starega mostu? Vezano na 

pobudo 129/4. 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

vprašanje št. 1578/31: Posedeno cestišče pri Zagrebški 53, bi naj bilo sanirano septembra 2021, 

vendar še ni. Naj se sanira, kot je zapisano v odgovoru. Kdo na občini skrbi za nadzor in kvaliteto 

izvedenih del? V takšnih primerih naj občina aktivno komunicira s koncesionarjem. Vezano na 

pobudi št. 1080/25 in 1184/27. 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

vprašanje št. 1579/31: Za obnovo Zagrebške ceste in Vičave, se naj naredi kontrola kvalitete na 

terenu, ter preveri debeline asfalta po projektu. Krajani sporočajo, da asfalt ni raven. Je občina 

cesto v takšnem stanju že prevzela? Bo zahtevala popravilo ali je takšna kvaliteta izvedbe 

zadovoljiva? 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1580/31: Naj se na Zagrebški (blizu št. 53) naredi štetje prometa, da se pridobi 

primerljive podatke PLDP. Namreč kot edina vpadnica, je to občinska cesta, ki poteka čez spalno 

naselje, težave so s prepovedanim tovornim prometom, ter posledično uničeno cesto, ki jo mora 

vzdrževati občina. 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1581/31: Ponovno pozivam občinsko redarstvo, da učinkovito pristopi k strogi kontroli 

omejitve tovornega prometa na Zagrebški cesti. Neupoštevanje prepovedi je še vedno visoka. 

Posledica pa je velik hrup v spalnem naselju, ter uničena občinska cesta. 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1582/31: Na Zagrebški (75 do 79 b) se naj kolesarska cesta spremeni v mešane 

površine, ki bo poleg kolesarjev primernejša tudi za ostale udeležence. 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1583/31: V parku Turnišče, v smeri gradu pri znaku za prepoved motornega prometa, se 

naj doda zapornica s ključavnico, saj se znaka ne upošteva. 
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Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1584/31: Na Osojnikovi pri železniških delavnicah se naj uredi prehod za pešce, zaradi 

delavcev, ki prečkajo cesto. 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1585/31: V Ptujčanu se naj pri pobudah dopiše, da so celotne pobude na voljo na 

spletni strani www.ptuj.si. 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

vprašanje št. 1586/31: Problematika zasedanja parkirnih mest pred stavbo na naslovu Osojnikova 

cesta 21/22, ki naj bi bila namenjena stanovalcem bloka. Problematika zasedanja parkirnih mest se 

vleče že več let in je bila tudi javno izpostavljena s strani občanov. Vrstile so se javne prijave na 

spletni strani Izboljšajmo Ptuj in pisni pozivi za ureditev večletne problematike. Prekrške in 

zasedanje parkirnih mest povzročajo isti vozniki z istimi vozili. Zoper te naj bi redarstvo že 

ukrepalo, vendar izvedeni ukrepi očitno niso zadostni, glede na trenutno stanje in ponavljajoče se 

prekrške z istimi vozili. V kolikor bi redarstvo oglobilo kršitelje in ne zgolj opozarjalo bi se stanje 

zagotovo popravilo. Koliko nadzorov je opravljeno, koliko ukrepov je redarstvo izdalo od prve 

prijave  do danes in na kašen način je ukrepalo zoper kršitelje (število opozoril in število glob v 

obdobju enega leta)? 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

vprašanje št. 1587/31: Večletno zaračunavanje stroškov pluženja snega in posipa ceste, ki je v lasti 

MO Ptuj. Kot je razvidno iz vseh prejetih odgovorov, tako javno objavljenih kot tudi odgovora v 

priponki je jasno dejstvo, da je zemljišče v lasti MO Ptuj (487/16, 487/17, 487/18). Iz vsega 

navedenega in pojasnil vodje redarstva je površina namenjena vsem, ki lahko parkirajo na 

parkirnih mestih in ne samo stanovalcem. Takšna trditev je žal kontradiktorna zaračunavanju 

stroškov pluženja in posipa zemljišča samo stanovalcem kot uporabnikom. Ali je pravilno in 

dopustno, da se že vrsto let, posip in pluženje površine, ki je v lasti MO Ptuj in jo uporabljajo vsi,  

zaračunava stanovalcem bloka na Osojnikovi cesti 21/22? 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1588/31: Problem parkiranja tovornih vozil, ki naj bi bil urejen, stanje nepravilnega 

parkiranja (7. 12. 2021) in uničenje zelene površine ob pasjem parku je razvidno iz fotografij. 

Prizadevanje o zaščiti zelenice v preteklosti je bilo uslišano samo s strani privatnega lastnika, ki je 

svojo zelenico zaščitil, občinska stran in škoda povzročena z nepravilnim parkiranjem, pa je 

razvidna iz zadnje fotografije (blato, luknje, odroni, uničena zelenica, zadrževanje vode). 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1589/31: Zanima me, zakaj se okrasi zgolj strogo mestno jedro? Za prihodnje leto 

predlagam okrasitev glavnih vpadnic v mesto, vseh mostov, okolico nakupovalnih središč ter 

turistično zanimive in daleč vidne točke (Ranca, Panorama). 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1590/31: V Budini se zadnje čase odvažajo ekološki odpadki ob zelo poznih urah 

(nazadnje med 19. in 10. uro zvečer). Krajane zanima, zakaj je prišlo do takšne spremembe, saj se 

je že več komu zgodilo, da posodo za odpadke umaknil iz ceste misleč, da vozila ne bo ali je bilo in 

ni odpeljalo smeti. Predlagam, da se odvoz vseh smeti izvaja tokom dneva in ne ob večernih urah, 

v kolikor pa je prišlo do spremembe urnika, pa se naj ljudi o tem obvesti pisno. 

 

Aleksander Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

http://www.ptuj.si/
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vprašanje št. 1591/31: V Republiki Sloveniji se izvaja projekt RUNE Enia, katerega namen je 

zagotavljati širokopasovno optično infrastrukturo vsem uporabnikom  na podeželskih področjih in 

se bo enotam lokalne samouprave pomagalo pri doseganju ciljev digitalne agende za Evropo tako, 

da bo zagotavljal povezovanje v novo dostopno optično omrežje. Na ta način se bi omogočala 

liberalizacija tržišča storitev na področju elektronskih komunikacij. Zadeva je bila v začetku leta 

2020 predstavljena tudi na Mestnem svetu in MO Ptuj se je prijavila na navedeni razpis. Zanima 

me, kako daleč je navedeni projekt, koliko predvidnega je bilo realiziranega in kdaj bo projekt 

zaključen. 

 

Aleksander Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1592/31: Križišče Slovenskogoriške in Ceste 8. avgusta je neustrezno zarisano. Ker je 

križišče široko, se kljub talnim oznakam vozniki iz Ceste 8. avgusta pri vključevanju na 

Slovenskogoriško, ko zavijajo desno, postavijo ob bok že postavljenega vozila, ki zavija levo, pa 

čeprav talne oznake tega ne dovoljujejo. Na ta način voznik, ki zavija levo na Slovenskogoriško ne 

vidi ali z desne strani prihaja kakšno vozilo, saj mu pogled zastira vozilo, ki je nepravilno 

postavljeno, ki zavija desno. S tem je križišče  z vidika cestnoprometnih predpisov zelo nevarno. 

Obe cesti sta regionalni cesti in v pristojnosti Republike Slovenije. Predlagam, da se pozove 

državo, da se navedeno križišče s talnimi fizičnimi ovirami uredi tako, da bo onemogočena 

sočasna postavitev v navedenem križišču dveh avtomobilov hkrati, ko gre za vključevanje iz Ceste 

8. avgusta na Slovenskogoriško cesto in se na ta način uredi varno križišče. 

 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

vprašanje št. 1593/31: Vprašanje se nanaša na novo položen asfalt na Zagrebški cesti, in sicer, ob 

vožnji je prisotno tresenje, občutek kot da je asfalt naguban. Ali je to tresenje skladno z vsemi 

normativi in izvedeno v skladu z načrti?  

 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

vprašanje št. 1594/31: Zaradi testiranja učencev in dijakov v šoli je povečana količina odpadkov. 

Ker gre za infektivne odpadke, prosim za informacijo, kako se ti odpadki odvažajo oz. kdo jih 

odvaža?  

 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

vprašanje št. 1595/31: Ali je Komunalno podjetje pridobilo gradbeno dovoljenje in ustrezno 

gradbeno dokumentacijo za obnovo vodovoda?  

 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

vprašanje št. 1596/31: Kolikokrat v letu 2021 je bila prekoračena najvišja dovoljena koncentracija 

nitrata in pesticida antrazina v pitni vodi?  Ali je zagotovljeno rezervno zajetje? S katerimi ukrepi 

se bodo zmanjšale vodne izgube?  

 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

vprašanje št. 1597/31: V operativnem programu oskrbe s pitno vodo 2022-2027 je podatek o 

investiciji od leta 2013 do leta 2018. Zakaj se je vsa ta leta tako malo vlagalo v vodovodno 

omrežje? 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1598/31: V bloku na Trubarjevi ulici kronično primanjkuje parkirnih mest. Se na tem 

področju že iščejo kakšne rešitve? Med Trubarjevo in Žgečevo bi se dalo urediti precej 

prepotrebnih parkirnih mest. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je na seji podala 
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pobudo št. 1599/31: Pri večih zavodih se je pojavilo izplačevanje nadur, pri nekaterih tudi 

neupravičeno. Zato prosi, da se do naslednje seje pripravi poročilo Koliko je bilo v tem času v 

Javnih službah Ptuj d.o.o. izplačanih nadur zaposlenim in koliko sodelavcev je dobilo izplačilo 

nadur. Podatki se naj pripravijo tudi za vse zavode, saj meni da nadzor nad tem ni zadosten (npr. v 

Zavodu za šport Ptuj je bilo v letu 2021 izplačanih 6000 EUR za čakanje na delo, 3.600 za nadure in 

izplačilo za povečan obsega dela). Meni, da se mora to področje v bodoče bolj nadzirati in 

spremljati kaj se dogaja.  

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je na seji podal  

vprašanje št. 1600/31: Preseneča ga, da se občani Mestne občine Ptuj ne morejo prijavljati oz. 

zaprošati za subvencije EKO sklada, ker naj občina ne bi imela sprejetega Odloka o načrtu za 

kakovost zraka. Zato naši občani niso upravičeni do teh sredstev. Zanima ga, ali na tem področju 

potekajo kakšne aktivnosti?  

Mag. Zdenka Bezjak, SOU Sp. Podravje je podala obrazložitev in povedala, da se na Ptuju od 2017 

preverja kakovost zraka, z namen ugotavljanja ali lahko tudi Ptuj sprejme takšen odlok. Te odloke 

pripravlja pristojno ministrstvo, sprejema pa jih Vlada RS. Pogoj za pripravo in sprejem takšnega odloka je 

vsaj dveletno preseganje vrednosti onesnaženja zraka, kar se na Ptuju ne dogaja. Izjema je bilo eno leto, 

ko so meritve v celotni dolini pokazane presežene vrednosti. Merjene se še vedno izvaja, na lokacijah pri 

Bolnišnici, v centru mesta in ob Ormoški c. v Spuhlji.  

 

Andrej Lazar, svetniška skupina SD je na seji podal  

pobudo št. 1601/31: Pove, da je bila na območju Rance uspešno izvedena reanimacija, da pa 

pogreša na tem območju defibrilator, glede na to, da je to športno rekreacijsko območje. Zato daje 

pobudo, da se na Ranci namesti defibrilator.  

 

Janez Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija je na seji podal  

pobudo št. 1602/31: Ponavlja svojo pobudo v zvezi z arheološko dediščino, saj opaža, da se v 

mestu ponovno intenzivno izvajajo arheološka izkopavanja (na območju Stare steklarske, ulic v 

bližini in Vrazovem trgu). Zato podaja pobudo, da se poiščejo možnosti, da se del arheološke 

dediščine našega mesta, ki se odkrije tudi primerno ohrani in da možnost videti (domačinom in 

turistom). 

 

Pisna vprašanja in pobude, ki so bila prejeta za to sejo, so objavljena na spletni strani Mestne občine Ptuj 

in v zavihku Seje občinskega sveta za interne uporabnike. 

 

Ker ni bilo več vprašanj, pobud in predlogov, je predsedujoča zaključila točko dnevnega reda. 

 

18. Informacije 

a) Dokončno poročilo Nadzornega odbora MOP o izvedbi nadzora Pregled poslovanja 

javnega zavoda Zavod za šport Ptuj 

 

b) Poročilo o poslovanju in izvajanju posamezne gospodarske javne službe za obdobje januar 

- september 2021 

 

Županja je podala informacijo, da bo občinska proslava ob dnevu samostojnosti in enotnosti v sredo, 22. 

decembra 2021 ob 18. uri v kulturni dvorani Gimnazije Ptuj.  

 

Občane in občanke je povabila na sprehod po mestu, ki je lepo okrašeno.  

 

Dr. Štefan Čelan se je v imenu zavoda ZRS Bistra zahvalil za sodelovanje z mestnim svetom, županjo in 

občinski upravo. 
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Ker ni bilo več informacij, je predsedujoča zaključila točko dnevnega reda. 

 

SKLENITEV SEJE: 

Ker je bil dnevni red 31. seje sveta izčrpan, se je predsedujoča navzočim zahvalila za udeležbo in 

sodelovanje na seji in sejo sklenila ob 15. uri in 40 minut.  

              

                                                                                       

                                                                      

Zapis pripravila:                                                                                                      Nuška Gajšek 

Zdenka Ristič                                                                                                               županja                                             

 


